
Såningsbladet 

 
 Informationsblad för Såningsvägens första samfällighetsförening  

 Plusgiro 86 51 91-1           www.saningsvagen.se    saningsvagenudda@gmail.com                                                                           

________________________________________________________________________________  

 6 september  2021                   årgång 50                             nr 4 

________________________________________________________________________________

Kallelse till Årsstämma 

Restriktionerna är äntligen ändrade. 
Årsstämman är nu bokat till den 21 september 
kl. 19:00. Det kommer hållas som tidigare på 
Viksjövallen i IFK Viksjös klubblokal.  

För att underlätta för föreningar nu under 
pandemin har regeringen beslutat om att införa 
en tillfällig lag som bland annat möjliggör för en 
person att vara ombud för flera medlemmar på 
årsmöten.  

Ni som känner att ni vill vara med och påverka 
men inte kan närvara kan prata med någon 
granne som kan vara ert ombud. 

Dagordning samt underlag för årsstämman, 
inklusive fullmakt för röstning med ombud 
bifogas här. 

 

 

Gemensamma ytor 

Vi går nu in i den sista veckan som är inbokad 
under sommarperioden för den så kallade 
städveckan där varje fastighetsägare ansvarar 
för sitt städområde med gräsklippning mm, en 
vecka och för några två veckor. Som vanligt har 
många varit engagerade och allt har fungerat 
bra.    

Vårt gemensamma ansvar för området slutar 
dock inte här, utan vi alla måste se till att det  är 
rent på område, inklusive parkeringsplatser 
även under resten av året.   

Välkomna till årsmötet den 21 september! 

Med vänlig hälsning  

Styrelsen 

mailto:saningsvagenudda@gmail.com


 

      

 

 

 

 

 

Medlems rösträtt kan utövas genom ombud med skriftlig fullmakt, se nedan. Ombud får 
under 2021 företräda flera medlemmar. Undantag pga pandemi. 

 

Fullmakt 

 
För …................................................ (namn på den som skall företräda fastigheten) 

        …........................................................ (adress) att vid årsstämman 2021 som ombud för 

ägaren av fastigheten Järfälla Viksjö 4: …..../Såningsvägen nr ….. föra min talan enligt ovan 
samt utöva rösträtt som tillkommer fastighetens ägare. 

Viksjö den …...................   Ägare …......................................   (namnteckning) 

 

 

 

 

 

 

 



 

UNDERLAG TILL ÅRSSTÄMMA 

Förslag till dagordning 

för Såningsvägens första samfällighetsförenings årsstämma 2021 

 

1. Val av ordförande 

2. Val av sekreterare 

3. Val av två justeringspersoner 

4. Frågan om stämman är behörigt utlyst med tid och plats senast 14 dagar innan 
årsstämman.  

5. Justering av röstlängd 

6. Fastställande av dagordning 

7. Styrelsens verksamhetsberättelse samt resultat- och balansräkning  

8. Revisorernas berättelse  

9. Fastställande av resultat- och balansräkningen samt disposition av resultatet 2019 

10. Ansvarsfrihet för styrelsen 

11. Framställningar från styrelsen och inkomna motioner 

12. Underhållsplan och reparationsfond – presenteras vid stämman 

13. Revisorernas förslag till ersättning till styrelsen, suppleanterna, reparationsgruppen, 
ordinarie revisorer och valberedning  

14. Styrelsens förslag till budget samt årsavgift för fastighetsägarna 2020 

15. Val av styrelseledamöter samt suppleanter  

16. Val av två revisorer samt två revisorssuppleanter  

17. Val av reparationsgrupp 

18. Val av representant till grannsamverkan 

19. Val av valberedning 

20. Övriga frågor 

21. Meddelande om plats och tid när stämmoprotokollet hålls tillgängligt för 
fastighetsägarna (distribueras med Såningsbladet inom 14 dagar efter stämman) 

22. Stämman avslutas 

 
 

  



Punkt 7 enligt föreslagen dagordning    

Verksamhetsberättelse för år 2020 

Styrelsen för Såningsvägens första samfällighetsförening avger härmed verksamhets-
berättelse för föreningens 49:e verksamhetsår omfattar tiden 1 januari - 31 december 2020. 

7:1. Föreningsstämma  

Ordinarie föreningsstämma hölls onsdagen den 21 februari 2020 med 19 röstberättigade 
medlemmar, inkl. en via fullmakt, var närvarande.  

7:2. Styrelsen  

Styrelsen har efter årsmötet haft följande sammansättning: 

Ordförande:  Kent Schuler (101)                     Omval 1 år  
Kassör:  Britt von Schéele (197)                 Omval 1 år   
Sekreterare:  Berit Rydström Seger (115) Omval 1  år 

Suppleanter:  

Gunvor Franzen (91)                                         Omval 1 år 
Taha Hassan (43)                                         Omval 1 år 

Solveig Björkman (55)      Nyval  1  år 

Styrelsen har mellan föreningsstämmorna 2020 och 2021 haft fem (5) protokollförda 
sammanträden. I år har suppleanterna inte närvarat på alla möten och reparationsgruppen 
har haft en representant med.  

7:3. Informationsfrågor 

Information om angelägenheter som rör samfälligheten och medlemmarna har skett genom 
Såningsbladet. Under 2020 har sju (7) Såningsblad skickats ut till medlemmarna. Det har 
huvudsakligen skett via mail till dem som anmält mailadresser. Detta har underlättat och gjort 
distributionen billigare. De som inte anmält mailadress får fortlöpande Såningsbladet i 
pappersformat i sin brevlåda.  
Såningsbladets innehåll samt övrig information har även funnits tillgänglig på samfällighetens 
hemsida med domänadress www.saningsvagen.se. 

7:4. Aktuella avtal 

Genomgång har skett av de avtal föreningen har ingått: 

● Snöröjning och sandning För vintersäsongen 2020/2021 har samfälligheten 
tecknat avtal med CK Contraktor. Ändring i avtal är gjord så att avtalet löper med 
12 månaders intervall om det ej sägs upp senast 31/5 innevarande år. 

● Elhandelsavtalet med Mälarenergi AB gäller för perioden 20191001-20210930 
(Två år). 

● Försäkringen hos Länsförsäkringar av föreningens gemensamma anläggningar 
har vid årsskiftet förnyats och löper till och med 20211231. 

http://www.saningsvagen.se/


● TV/bredband och telefoni hos Com Hem. Det är ett löpande tolvmånadersavtal 
med en ny period fr.o.m. 20210601.  

● Laddstationer. Ramavtal har tecknats med Eways. Avtalet löper mellan 
20190101-20211231 (36 månader). Uppsägningstiden är 6 månader. Därefter 
löper avtalet med 12 månaders perioder. 

7:5 Områdets skötsel 

Städdagen har på grund av Covid-19 inte varit gemensam. Städningen utfördes mellan 11-
18 april. Containers fanns att tillgå mellan 14-20 april. Områdesansvariga gick var för sig för 
att se vad som skall åtgärdas  som sen samordnades inför städdagen. Veckan efter städdagen 
skedde maskinsopning av områdets gator och asfaltsytor. Höstens lövkrattning ställdes in och 
ersattes med påminnelse i Såningsblad att ta hand om löv från egna växter.  

7:6 Information till nyinflyttade 

Under år 2020 har fem fastigheter inom samfälligheten bytt ägare. Vi kan därmed välkomna 
fem nya medlemmar i samfälligheten. Alla nyinflyttade har under år 2020 precis som tidigare 
fått besök  och hälsats välkomna och fått skriften Att bo på Såningsvägen. Besöken har gjorts 
av Gunvor Franzen, som också besvarat frågor om vårt område, om Viksjö och om Sverige. 

7:7 Felparkerade bilar 

Styrelsen har arbetat aktivt med att komma tillrätta med problemet med felparkerade bilar 
(lastbilar på parkeringarna som är avsedda för personbilar, bilar på vändplaner och inom 
området, uppställning av bilar som tillhör personer som bor inom andra områden, släp). Det 
har skett genom information i Såningsbladet. Taha Hassan, som haft hand om frågan i 
styrelsen, har kontaktat ägarna till felparkerade bilar för att få till stånd rättelse. När ingen av 
de åtgärderna har hjälp har vi påfört felparkeraren kontrollavgift på 400:-. Två kontrollavgifter 
har utfärdats under 2020. I ett annat fall från 2019, där en notorisk felparkerare vägrat betala 
kontrollavgiften avgjordes frågan i domstol till vår fördel under 2020. Kontrollavgiften, som nu 
med olika avgifter hade vuxit till 1860:- betalades under 2020 av felparkeraren. 

7:8 Grannsamverkan mot brott  

Lokalpolisens meddelanden om brott i Järfälla har distribuerats via mail till de som anmält sina 
adresser. Det finns även en länk på vår hemsida till polisens informationssida. Välj 
"AKTUELLT" på hemsidan för information om bostadsinbrott. 

7:9 Samfällighetsavgifter 

Samtliga medlemmar har fakturerats samfällighetsavgiften i enlighet med årsstämmans 
beslut. Betalningsmoralen bland medlemmarna är god. Sex medlemmar fick påminnelse. Det 
är ungefär samma antal, som brukar betala avgiften för sent. I ett fall tvingades vi skicka 
inkassokrav för att avgiften skulle betalas. Den 22 april 2020, tre veckor försent var hade 
samtliga medlemmar betalt sin avgift. 

 

 



7:10 Underhåll  och förnyelse 

Från budget för underhåll och förnyelse som antogs av stämman i februari 2020 har följande 
arbeten utförts:  

● Byte av utvändig armatur på garagen. 

● Reparation av asfaltskador på parkeringsytor. 

● Byte av dörr på förrådet. 

● Demontering av basketkorg. 
 

Gällande att åtgärda dränering/avrinning från transportgång har det inte genomförts utan 
kommer att utföras under 2021.Fler entreprenörer har kontaktats utan att kunna antas, 
antingen alldeles för högt pris gentemot budget eller att entreprenören avstått att lämna pris 
då denne bedömt risken att skada tomter/häckar längs gången. 
Rep-gruppen har undersökt befintliga brunnar och avloppsledningar i närområdet utan att 
finna några stopp eller hinder. 
 
 

 

 

 

 



7:11 Laddning av elbil 

Under 2020 har inga laddstationer installerats.  

7:12 Ekonomi och årets resultat  



 



Punkt 8 enligt föreslagen dagordning 

 

 

 

 

 

 

 



Punkt 11 enligt föreslagen dagordning 

Framställningar från styrelsen och inkomna motioner 

11:1 Framställan att anlita arborist för att besikta och föreslå åtgärder. 

Styrelsens förslag: Avsätta 40 000:- för skötsel av grönytor och träd. 

11:2 Framställan om höststädning 

Bakgrund: I Såningsblad nr 6 2020 så avviserade vi att frågan skulla tas upp på 
årsstämman. 

Styrelsens kommentar/förslag: Styrelsen överlåter till stämman om höststädningen skall 
utföras varje år och i vilken omfattning 

11:3  Motion inkom 2021-01-12 Solveig Björkman nr 55 

Bakgrund: På vår plan som är har ett stängsel runt gräsytan (västra sidan) används ytan 
delvis för hundar. Både från vårt område och andra (Solveigs iakttagelse). 

Inkommet förslag: Sätta upp en skylt som informerar att hundar inte tillåts. 

Styrelsens kommentar/Förslag: Styrelsen överlåter till stämman att beslut om inkommet 
förslag skall bifallas. 

 

11:4 Motion inkommen 2021-01-12 Mikael Ögrim nr 71Bakgrund: Föreningen har under 
många år haft problem med att personer som inte är medlemmar eller gäster parkerar sina 
fordon på våra privata parkeringsområden. 

Trots tydlig skyltning vid infarterna trotsas förbudet och i ett flertal fall har föreningen utfärdat 
kontrollavgifter då man lyckats spåra ägaren. Men i många fall kommer dessa personer undan 
då de ställer upp fordonet sent på kvällen och försvinner tidigt. 

Konsekvensen av dessa parkeringsöverträdelser blir stundtals fullsatta parkeringar, främst 
under helger, där en del av föreningens medlemmar tvingas parkera sina fordon på andra 
ställen inom samfälligheten där man normalt inte får parkera (vändplatser och gränder). 

Styrelsens kommentar/Förslag: Parkering och garage är ett återkommande 
diskussionsämne. Styrelsens inställning har varit att i första hand se till att fordon som inte 
tillhör området som gäster eller boende informeras eller får en kontrollavgift. 

Nu har vi en motion som medlemmarna får ta ställning till. Motionen innebär att man inför 
någon typ av begränsning, via parkeringstillstånd eller bevakning med parkeringsbolag. För 
att få bra grepp om problemets omfattning  kommer styrelsen att skicka ut en enkät till 
medlemmarna. 

 

 

 



11:5 Motion inkommen 2021-01-02 Mikael Ögrim nr 71 
Bakgrund: Det finns totalt 11 st. husnummerskyltar i målad plåt uppsatta på olika 
belysningsstolpar runt om i vår samfällighet. Syftet med dessa skyltar är att underlätta för 
räddningsfordon, leveranser och besökare att hitta till aktuell adress. Skyltarna är dock gamla, 
slitna och i flera fall hjälpligt lagade/ommålade och har förmodligen suttit uppe sedan 1972 då 
samfälligheten bildades. 

Styrelsens kommentar/Förslag: 

Styrelsen har utrett alternativ förbättring av hänvisningsskyltning och orientering i området och 
föreslår anskaffning och montering av två stycken nya områdesskyltar som placeras i 
anslutning till resp. infart till områdena strax under belysningsstolparna. Se exempel i 
angränsande område Samff Tjurkalven (dvs.Tjurgränd/Kalvgränd). 

Förslag: 

Alternativ 1. Att årsstämman röstar för att styrelsen anskaffar nya områdesskyltar och avsätter 
15 000:- för detta ändamål 

Alternativ 2. Att stämman bifaller motion och avsätter 10 000: - till nya husnummerskyltar samt 
att man tittar över att husnummer och riktning är så korrekt som möjligt.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Punkt 12 enligt föreslagen dagordning 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Punkt 13 enligt föreslagen dagordning 

Ersättning till styrelsen m.fl. (förslag från revisorerna) 

 

 

 

Arvoden som uppgår till 1 000 kronor eller mer är skattepliktiga och omfattas av 

arbetsgivaravgifter om 31,42 procent. 

 

 

 

 



Punkt 14 enligt föreslagen dagordning 

 

 

 

 

 



Punkt 15-19 enligt föreslagen dagordning 

 

 

 
 

 


